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Ik ben Lore, bruidsstyliste en weddingplanner. Maar dat is niet altijd
zo geweest. 10 jaar lang werkte ik als ergotherapeut in een
woonzorgcentrum en daarna nog 3 jaar als administratief bediende
in een maatwerkbedrijf. 

Hoe het voor mij begon

Ik wist al heel lang dat ik “iets voor mezelf” wou beginnen, maar wat
dat precies moest zijn, daar had ik geen idee van. Tot ik op mijn
eerste job plots het haar van collega’s moest opsteken voor een
opdracht. Zonder dat ik het ooit eerder echt gedaan had, voelde het
meteen natuurlijk aan. Alsof het iets was dat ik altijd al in de vingers
had. En wat nog belangrijker was: ik vond het leuk. Echt leuk. 
Voor het eerst voelde ik: dit is het!

Vanaf dat moment begon ik te oefenen. Eerst op oefenhoofden, dan
op modellen. Ik keek eindeloos naar video's en foto’s op Instagram,
probeerde elk kapsel te ontleden, welke producten werden gebruikt,
welke tools, welke technieken,... 
Zo groeide mijn kennis en mijn goesting.

Ja hoor, van een carrière switch (of 2) gesproken!



Op 1 april 2019 (no kidding!) ging ik officieel van start in bijberoep.
Ik zocht actief modellen om te oefenen, volgde dagopleidingen en
online trainingen, en beetje bij beetje begon het te rollen. De
aanvragen volgden elkaar sneller op en steeds vaker kwam
dezelfde vraag: 
“Doe jij ook bruidskapsels?”

Sinds oktober 2023 ben ik volledig zelfstandig 
bruidsstyliste-educator hairstyling - weddingplanner. 
Het maken van bruidskapsels is de kern van mijn werk geworden.
Maar het is zeker niet allemaal vanzelf gegaan. Er waren momenten
van twijfel, van trial & error. Het opbouwen van een zaak vroeg veel
investeringen,tijd, energie, geld, en vooral: geduld. 

Hoe het voor mij verder ging

Ik zou het zo opnieuw doen. Want elke stap bracht
me dichter bij waar ik vandaag sta en bij de
bruiden die ik mag begeleiden op één van de

mooiste dagen van hun leven.
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Dus begon ik het op een zachte
manier te introduceren. Tijdens
proefkapsels stelde ik voor: “Zou je
het zien zitten om eens te kijken wat
clip-ins doen voor jouw kapsel?”
Geen druk, gewoon proberen. En
telkens opnieuw gebeurde hetzelfde
magische moment: zodra ze zichzelf
in de spiegel zagen, met dat extra
volume en die prachtige flow, was
het plots geen vraag meer. Dan
kwam spontaan: “Wow… dat ziet er
echt goed uit.”

Langzaamaan veranderde de
houding. Waar ik het vroeger moest
voorstellen, vragen klanten er nu zelf
naar. Het is geen “optionele extra”
meer, maar een logische keuze voor
wie op haar trouwdag wil stralen
met een kapsel dat perfect blijft
zitten, extra vol is en tegelijk
natuurlijk oogt.

Van "Is dat wel nodig?" naar
"Kan ik die ook krijgen?"

Toen ik voor het eerst begon met het voorstellen van clip-in extensions
aan mijn bruiden, merkte ik vaak een zekere terughoudendheid. De
reacties varieerden van lichte twijfel tot bijna ongemak. “Heb ik dat
echt nodig?”, “Gaat dat er niet onnatuurlijk uitzien?”, of “Gaat dat niet
loskomen tijdens het feest?” Ik begreep die vragen helemaal, want ik
had ze in het begin zelf ook. Clip-ins werden nog vaak geassocieerd
met iets onnatuurlijks of 'over the top'. Maar ik wist intussen beter: als je
ze correct gebruikt, kunnen ze net dat verschil maken tussen een mooi
kapsel en een kapsel dat echt blijft hangen (letterlijk én figuurlijk dan).

Dit is mijn overtuiging geworden: clip-in
extensions zijn een waardevol hulpmiddel
voor elke bruidsstyliste die een bruid wil

doen stralen op haar trouwdag.



Na heel wat ervaring en talloze bruidskapsels, weet ik intussen
één ding zeker: clip-in extensions maken het verschil! Voor mij
zijn ze geen “extraatje” meer, maar een essentieel onderdeel van
een bruidskapsel dat echt werkt, zowel visueel als technisch.
Er zijn zoveel redenen waarom ik ze gebruik en ik soms ze graag
voor jou op!

 1. 
Meer volume = meer mogelijkheden �
Veel bruiden willen een losser kapsel met waves (zachte
beachwaves of volumewaves) of een nonchalante updo. 
Maar niet iedereen heeft van nature het volume dat daarvoor
nodig is. Clip-ins geven je de ruimte om zo’n kapsel echt tot zijn
recht te laten komen. 

2.
📸  Fotogeniek haar, de hele dag door

Foto’s van jouw trouwdag zijn je herinneringen voor het leven.
Dat maakt het des te belangrijker dat het plaatje klopt! Ik wil
graag dat je terugkijkt naar de foto’s en denkt: waw, ik zag er
echt goed uit! En niet: ‘jammer dat mijn krullen al uitgezakt
waren’, ‘jammer dat ik zo’n klein dotje heb om dat ik fijn haar
heb’, .. .

Wat zijn nu die voordelen
van clip-in extensions



Nog wat meer voordelen...

3.
Betere houvast voor het kapsel 🔒
Clip-ins bieden een soort 'basisstructuur' waarin ik speldjes
beter kan vastpinnen, beter kan twisten of vlechten. Hierdoor
blijft het kapsel beter zitten, zonder dat het strak moet
aanvoelen of onnatuurlijk wordt.

4.
🌿  Natuurlijk resultaat

Goede clip-ins zijn gemaakt van echt haar en blenden perfect
met jouw eigen haar. Niemand ziet dat er extra haar is
toegevoegd en je zou als bruid ook zelf kunnen vergeten...:)

5.
Herbruikbaar & budgetvriendelijk 🔄
Een extra voordeel dat ik aanbied aan mijn bruiden, is dat ze de
clip-in extensions gewoon kunnen huren. Dat verlaagt de
drempel enorm. Je hoeft dus geen dure extensions aan te kopen
of laten inweven voor slechts één dag.
Voor de meeste bruiden is het een éénmalig moment waarop ze
net dat tikkeltje meer willen. Met de huuroptie krijgen ze dat
wow-effect zonder zich zorgen te maken over extra kosten of wat
ze achteraf met de extensions moeten doen.
Bovendien zorg ik ervoor dat de clip-ins volledig worden
aangepast aan de haarkleur en stijl van de bruid, en dat ze
perfect worden geïntegreerd in het kapsel. Jij hoeft dus aan niets
te denken en alles wordt geregeld, tot in de puntjes.



het ultieme voordeel

6.
Langere houdbaarheid van de krul ⏳
Ik zet dit voordeel graag nog even apart in de kijker, omdat dit
voor mij persoonlijk misschien wel de belangrijkste reden is om
clip-in extensions te gebruiken, namelijk:     
de houdbaarheid van de krul.

Eigen haar zakt vaak sneller uit, zeker als het fijn of glad is. Clip-
ins houden krullen veel beter vast, omdat het haar meestal wat
dikker en stugger is dan natuurlijk haar. Hierdoor blijft het kapsel
veel langer mooi..

‘Zoals alreeds eerder gezegd denk ik dat je
met extensions zal moeten werken (ik heb wel
redelijk volume, maar voornamelijk om alles
mooi te laten zitten, krullen vallen er bij mij

snel uit).’ - H.L.



een beeld zegt meer dan
duizend woorden









Ben jij haarstyliste of bruidsstyliste en wil jij
ook leren hoe je clip-ins op een natuurlijke
manier verwerkt in bruidskapsels?

Ik geef praktische opleidingen waarin je leert:

Clip-ins zijn een gamechanger als je op zoek bent
naar een kapsel dat niet alleen mooi is, maar ook
de hele dag goed blijft zitten. Ze bieden enorm veel
mogelijkheden en door de verhuring zijn ze ook
heel erg toegankelijk voor bruiden.

Ik kan wel zeggen dat mijn hele wereld openging
de dag dat ik begon met het gebruiken van clip-in
extensions. Begint het bij jou ook al te kietelen? :-D

kortom

Hoe je clip-ins correct en stevig bevestigt in 
verschillende kapsels

Hoe je de juiste kleurmatch bepaalt

Welke tools en technieken je nodig hebt

Hoe je extensions voorbereidt, verzorgt en hergebruikt

Hoe je klanten overtuigt 

Of je nu net begint of al jaren bezig bent, clip-ins
integreren in je styling is een waardevolle skill die echt
het verschil maakt.



nieuwe opleidingen

Mijn nieuwste opleidingen staan gepland vanaf oktober
2025. De opleidingskalender wordt gelanceerd op 5 mei.
Hou dus zeker de socials en de website in de gaten :)! 

Ook privé opleidingen en duo opleidingen zijn een optie.
Wil jij liever dat ik langskom bij jou in het salon? We
bekijken samen de mogelijkheden.

Stuur me een mailtje! ;-)

www.boteweddings.be
info@boteweddings.be

Heb ik jou helemaal kunnen overtuigen en
sta je te popelen om hiermee te leren

werken?


